
Tomasz Pitucha       Lublin, 22 kwietnia 2024 r. 

Radny Miasta Lublin 

 

 

Pan dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

 

Interpelacja w sprawie ograniczenia wycinki drzew na ul. Samsonowicza w Lublinie 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w związku z informacją udzieloną przez Pana podczas ostatniej sesji Rady Miasta Lublin, 

dotyczącą rozpoczynającej się właśnie przebudowy ul. Samsonowicza, ogromne emocje a 

wręcz oburzenie części mieszkańców ul. Samsonowicza jak również  osiedla Nałkowskich 

budzi zamiar wycięcia kilkuset drzew. Drzewa te, rosnące od kilkudziesięciu lat, stanowią 

obecnie pewną barierę przed bezpośrednim hałasem płynącym od ruchliwej ul. Diamentowej, 

dają cień oraz wpływają na estetykę osiedla. Wycięcie dużych drzew na tak dużą skalę będzie 

skutkowało wzrostem poziomu hałasu i spadkiem jakości powietrza w tej okolicy. Ewentualne 

nasadzenia zastępcze potrzebują kilkudziesięciu kolejnych lat, aby skompensować ten ubytek. 

Zastanawiające jest, jak w dzisiejszych czasach przebiega proces odbioru dokumentacji 

budowlanej, w której dopuszcza się działania niekorzystne dla otoczenia w tak dużym 

rozmiarze. 

Mając świadomość, że na obecnym etapie realizacji inwestycji, jest to zadanie niezwykle 

trudne, zwracam się o pilną analizę możliwości i konieczności wprowadzenia poprawek 

do dokumentacji zadania, tak, aby poprawiając jedno (drogę)- nie niszczyć drugiego 

(przyrody). 

 

Z wyrazami szacunku 

  /-/ Tomasz Pitucha 


